Singaporean bakery chain BreadTalk has expanded its long-standing Thai relationship. 

BreadTalk and Thai company Minor Food Group (MFG) will establish a 50:50 joint venture company, BTM Thailand, to operate the bakery business under the BreadTalk brand in Thailand. 

It marks the first collaboration between BreadTalk and MFG since the latter’s 11 per cent investment in BreadTalk Group in Singapore in 2013. 

The BreadTalk Group first entered Thailand in 2005. Today, it has 23 company-owned bakery outlets under the brands of BreadTalk and Toast Box as well as two franchised Din Tai Fung outlets and three self-operated Food Republic food atria. 

While the BreadTalk Group will support BTM Thailand as brand owner and provide technical know-how, BTM Thailand will leverage on MFG’s established platform in Thailand, such as supply chain management, legal, franchising, outlet expansion and property management. 

With the combination of BreadTalk’s strong brand recognition and MFG’s profound knowledge of Thailand, BTM Thailand sees vast growth potential over the next few years with new outlet expansion, initially with the company-owned business model and later with franchised model. 

“With MFG as our strategic partner, we will be able to accelerate BreadTalk’s store growth in Thailand. The partnership will enhance operational excellence and further extend our brand presence with MFG’s strong F&B expertise and local network,” says George Quek Meng Tong, chairman of BreadTalk Group.


[bookmark: _GoBack]新加坡麵包連鎖店麵包物語已經擴大其長期與泰國的合作關係。 

麵包物語和泰國公司小食品集團（MFG）將建立一個50:50的合資公司，BTM泰國，將在泰國經營糕點生意於麵包物語品牌的旗下。 

這代表著麵包物語和MFG的首次合作，自從後者2013年的11％投資於麵包物語集團在新加坡。 

麵包物語集團首次進入泰國在2005年。今天，它已在麵包物語和土司工坊品牌的旗下擁有23間的麵包店據點，就如兩間加盟鼎的泰豐據點和三個自營食代美食門廊。 

而麵包物語集團將支持BTM泰國作為品牌的擁有者和提供技術訣竅，BTM泰國將充分利用MFG公司在泰國建立平台，例如供應鏈管理，法律，加盟經營，擴張據點以及物業管理。 

隨著麵包物語的強大的品牌知名度與MFG的泰國深刻知識相結合，BTM泰國看見龐大的增長潛力在未來幾年的新據點擴張，最初與公司自有的商業模式和後有的加盟模式。 

麵包物語集團董事長George Quek Meng Tong說，“隨著MFG作為我們的戰略合作夥伴，我們將能夠在泰國加速增長麵包物語的店面。此次合作將增強營運的卓越性並且進一步擴大我們的品牌形象與MFG強大的F&B專業知識以及本地網絡。
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